
 

     

Αθήνα, 14 Σεπτεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

Θέμα: «Κατάργηση ΔΑΛ» 

 

Με τροπολογία (236/11 18.3.2020) που κατατέθηκε στο νομοσχέδιο του Υπουργείου 

Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής «Εκσυγχρονισμός του Θεσμικού Πλαισίου για τις 

θαλάσσιες ενδομεταφορές και λοιπές διατάξεις» (Ν. 4676/2020) καταργήθηκε η Δημόσια 

Αρχή Λιμένων (ΔΑΛ) με το σκεπτικό πως οι αρμοδιότητές της καλύπτονται 

από τη Ρυθμιστική Αρχή Λιμένα (ΡΑΛ), τη Γενική Γραμματεία Λιμενικής Πολιτικής και 

το Λιμενικό Σώμα.  

Μιλώντας στην Επιτροπή Παραγωγής και Εμπορίου της Βουλής, όταν συζητούνταν το 

νομοσχέδιο του υπουργείου, ο Υπουργός ανέφερε ότι ποτέ δεν κατάλαβαν τους στόχους 

και τον σκοπό της ίδρυσης της ΔΑΛ και πως από το έργο της μέχρι σήμερα τελικά 

δικαιώθηκαν, γιατί πραγματικά τα μόνα με τα οποία ασχολήθηκε ήταν τα ναυάγια και, 

μάλιστα, σε πολλές περιπτώσεις έδρασε και πέραν των ορίων της αρμοδιότητάς της. 

Σε αυτό το πλαίσιο ο Υπουργός είχε ανακοινώσει την ένταξη των ιδιαίτερων εποπτικών 

δράσεων των παραχωρούμενων λιμένων σε ειδική δομή της Γενικής 

Γραμματείας Λιμένων, Λιμενικών Υποδομών και Ναυτιλιακών Επενδύσεων του 

υπουργείου. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως έχει περάσει ένα εξάμηνο από την 

κατάργηση της ΔΑΛ, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

 

1. Ποιες ακριβώς ήταν οι αρμοδιότητες της ΔΑΛ; 

2. Ποιες ακριβώς είναι οι αρμοδιότητες της Γενικής 

Γραμματείας Λιμένων, Λιμενικών Υποδομών και Ναυτιλιακών Επενδύσεων; 

3. Ποιες από τις αρμοδιότητες της ΔΑΛ έχει αναλάβει η Γενική Γραμματεία; 
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4. Ποιο είναι το μέχρι σήμερα έργο της Γενικής 

Γραμματείας Λιμένων, Λιμενικών Υποδομών και Ναυτιλιακών Επενδύσεων; 

5. Ποιες εργασίες ναυαγιαίρεσης έχουν γίνει τον τελευταίο χρόνο και ιδίως μετά την 

κατάργηση της ΔΑΛ; 

6. Ποιες είναι οι προγραμματισμένες εργασίες της Γενικής Γραμματείας στον τομέα της 

ναυαγιαίρεσης για το επόμενο εξάμηνο; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




